
 
 
 
 

Jüri Gümnaasiumi Hoolekogu koosoleku protokoll 18.10.2018 nr 6 

 

Kohal: 

 

Karin Möllits – põhikooli lastevanemate esindaja 

Marianne Kink – gümnaasiumi õpetajate esindaja 

Agu Laius – Rae Vallavolikogu esindaja 

Tavo Kekki - põhikooli õpetajate esindaja 

Karita Kalmus – õpilasesinduse esindaja 

 

Külalised: 

 

Maria Tiro – JG direktor 

Kristi Vimberg – JG arendusjuht 

Evelin Vanaselja – JG gümnaasiumiosa õppedirektor 

Anne Kloren – JG 1.-5.klasside õppedirektor 

 

Puudusid: 

 

Marko Leppik – vilistlaskogu esindaja 

Annely Lepik – gümnaasiumi lastevanemate esindaja 

 

Aeg: 18.00 - 19.00   

 

Päevakava: 

1. Eelmise koosoleku otsuste üle vaatamine. 

2. Arvamuse andmine dokumendile JG arengukava 2019 - 2021 

(arendusjuht K. Vimberg) 

3. Arvamuse andmine dokumendi projektile JG eelarve 2019 (direktor M. 

Tiro) 

4. Nõusoleku andmine õpilaste arvu suurendamiseks 8.d klassis (direktor 

M. Tiro)  

5. Muud kohapeal algatatud küsimused. 

 

 



 

1. Eelmise koosoleku otsuste üle vaatamine. 

Lapsevanemad avaldasid muret bussiliikluse kohta – lähedal elavad lapsed sõidavad 

bussiga, ning kaugemalt tulevad lapsed ei mahu peale. Õpilased võiksid rohkem jala 

liikuda, eriti kuna tegemist on Liikuma Kutsuva kooliga.  

Karla külas, Kiriku juures peatub koolibuss liialt ohtlikus kohas ning võiks olla 

ülekäigurada.  

Lagedilt tulev koolibuss on väga varajane ja peatub asutusest kaugel ning lastel on 

väga pikk vahemaa. (Haigla bussipeatus)  

2. Arvamuse andmine dokumendile JG arengukava 2019 - 2021 (arendusjuht K. 

Vimberg)  

HK esimees Karin Möllits: Arengukava on väga hea ning hästi koostatud ning 

hoolekogu poolt kinnitatud.  

3. Arvamuse andmine dokumendi projektile JG eelarve 2019 (direktor M. Tiro)  

Hoolekogu kiidab heaks JG eelarve.  

4. Nõusoleku andmine õpilaste arvu suurendamiseks 8.d klassis (direktor M. 

Tiro)  

Hoolekogu kiidab heaks 8.d klassi õpilaste arvu suurendamise 25-e õpilaseni ning 6.e 

klassis 26-e õpilaseni. 

5. Muud kohapeal algatatud küsimused. 

Kohapeal algatatud küsimused puuduvad.  

 

Hoolekogu esimees: K. Möllits 

Protokollis: K. Kalmus 


